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Z á p i s   č. 1/2010 

Z veřejného zasedání zastupitelstva obce Veliká Ves konaného 
dne 3. března 2010 od 18.40 hodin  
 

Přítomno: 

členů zastupitelstva    5          p. Kněž příchod 18.55 hodin          

občanů                  10 

zapisovatel: Lenka Kučerová 

 
Program: 
 

1. Kontrola usnesení č. 8  

2. Návrh na vybudování sportovního a rekreačního areálu 

v k.ú. Veliká Ves sousedící s k.ú. Korycany 

3. Rozpočtové opatření č. 3 

4. Dotace na opravu místních komunikací 

5. Projednání odborného posouzení školy 

6. Došlá pošta 

7. Diskuze, různé 
 

Ověřovatelé z minulého jednání: Josef Klepsa, Josef Špeta 
Ověřovatelé z dnešního jednání: Zdeněk Kněž, Josef Špeta 
 
 
 
..................     .................     ................. 
Ing.Václav Hanykýř        Zdeněk Kněž            Josef Špeta 
  starosta obce        ověřovatel zápisu     ověřovatel zápisu 
 

 
 Jednání zastupitelstva obce zahájil starosta v 18.40 hodin. 
Přivítal členy OZ a přítomné občany a ujal se řízení jednání. 
Po předložení programu zasedání navrhl jeho schválení. 
 

Hlasování: schválení programu 
- pro 4 hlasy 
Návrh byl schválen 
 
1.Kontrola usnesení č. 8 ze dne 3. 3. 2010 
 

a) Odborný prořez nebezpečných stromů na pozemcích obce bude 
proveden během měsíce března.  

 

b) Rozbor pitné vody se ze zákona provádí každé dva měsíce. 
Nový rozbor bude k nahlédnutí po jeho obdržení od 
provozovatele vodovodu. 
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2. Návrh na vybudování sportovního a rekreačního areálu v k.ú. 
Veliká Ves sousedící s k.ú. Korycany  
 
 

- Obecní úřad obdržel od pana Tomáše Škvora (investor) návrh 
na vybudování sportovně-rekreačního areálu na pozemcích p.č. 
375/1 a 368 (výměra 60 271 m2) v k.ú. Veliká Ves. V tomto 
areálu se budou nacházet nafukovací atrakce pro nejmenší, 
trampolíny, horolezecká stěna a malé buginy. Pro větší je to 
např. zorbingová dráha, velké buginy a jízda na divokém rodeo 
býku. Pro milovníky bílého sportu budou vybudovány čtyři 
venkovní kurty a tři halové. Raritou tohoto areálu bude první 
krytá hala s lyžařskou sjezdovkou o délce 200 m a šíře 60 m. 
 

Zastupitelé s tímto projektem nesouhlasí, jelikož není 
v souladu se schváleným Územním plánem naší obce. Také další 
zábor orné půdy by byl velkým zásahem do okolního životního 
prostředí. 

 

Hlasování: vybudování sportovně-rekreačního areálu 
- proti 5 hlasů 
Návrh byl zamítnut 
 
3. Rozpočtové opatření č.3 

 
 

Z důvodu nižších příjmů daní z Finančních úřadů a nižších 
výdajů na opravu komunikací (jelikož jsme neobdrželi dotaci, 
nespolufinancovali jsme opravy), došlo k úpravě rozpočtu. 
Zastupitelé souhlasí s rozpočtovým opatřením č. 3/2009. 
 

Hlasování: rozpočtové opatření č. 3/2009 
- pro 5 hlasů 
Návrh byl schválen 
 
4. Dotace na opravu místních komunikací 
 

- Obecní úřad obdržel výzvu k doplnění žádosti o dotaci ze 
Středočeského Fondu rozvoje obcí a měst pro rok 2010. Žádost 
je nutné doplnit o usnesení zastupitelstva obce, kde souhlasí 
s podáním žádosti o dotaci ve stejné výši jako v loňském roce 
a spolufinancováním akce.  
 

Hlasování: schválení žádosti dotace na opravu místních 
komunikací 
- pro 5 hlasů 
Návrh byl schválen 
 
5. Projednání odborného posouzení školy 
 

- Společnost RESTIO s.r.o. zpracovala odborné posouzení 
stávajícího objektu bývalé Základní školy Veliká Ves. Úkolem 
posouzení objektu je specifikace stávajícího technického stavu 
jednotlivých prvků konstrukce, předběžné doporučení stavebních 
úprav v odhadnutém rozsahu bez provádění sond a rozkrývání 
konstrukcí. Dále posouzení stávajícího dispozičního uspořádání 
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v objektu s ohledem na plánované nové využití mateřské školky. 
Posudek je zpracován ve dvou variantách. 
 

Varianta I Rekonstrukce - Přibližný cenový odhad rekonstrukce 
objektu činí 14 510 231 Kč. 
 

Varianta II Demolice a novostavba – Přibližný cenový odhad 
demolice stávajícího objektu a výstavba nové mateřské školky 
činí 19 606 963 Kč. 
Ceny jsou uvedeny bez DPH. 
 

V posudku je počítáno s celou budovou a pozemkem bývalé školy, 
tudíž i se stávajícími pronajatými bytovými i nebytovými 
prostory. 
 

Závěr této zprávy: Přes vyšší celkové náklady se zejména 
s přihlédnutím ke stávajícímu stavu objektu jeví jako 
přijatelnější varianta II tj. demolice a novostavba objektu 
pro účely mateřské školy. 
 

Zastupitelé se otázkou dalších možností využití této budovy 
budou dále zabývat. 
 
6. Došlá pošta 
 
 

- Obec obdržela od Ministerstva vnitra, odboru dozoru a kon-
troly veřejné správy, žádost o vyjádření a zaslání podkladů 
k dopisu zaslaného panem Zdeňkem Kněžem, ve kterém si stěžuje 
na postup činnosti orgánů obce Veliká Ves. 
Obsahem tohoto dopisu je napadání starosty a zastupitelů 
z korupce, rozkrádání, zneužívání pravomocí veřejných činitelů 
a špatné správy obecního majetku. Autor zde uvádí nepravdivé 
informace o prodeji pozemku panu Lysákovi za podivných 
okolností a podmínek (k prodeji pozemku nedošlo). Dále se zde 
hovoří o  nevybírání stočného v předešlých letech a nepo-
třebném plánování rozšíření čistírny odpadních vod. 
 

Pan Zdeněk Kněž prohlašuje, že toto udání nepsal. Podá trestné 
oznámení na neznámého pachatele. K tomuto oznámení se připojí 
také pan Lysák a starosta obce. 
 
- Ministerstvo životního prostředí sděluje, že záměr „V410 
Výškov - Čechy Střed – zvýšení přenosové schopnosti vedení 
400kV“ byl podroben zjišťovacímu řízení podle § 7 zákona. 
Obecní zastupitelstvo projednalo sdělení k výše uvedené 
záležitosti a je toho názoru, že el. vedení se nachází u 
hranice našeho katastru a mimo schválený Územní plán obce. 
K výstavbě zastupitelé nemají připomínek. 
 
7. Diskuze, různé 
 

- Během měsíce března obdrží obecní úřad od společnosti ROPID 
návrh změny jízdních řádů. V této změně bude zohledněna 
návaznost  přestupu v Odolena Vodě ze spoje 373 na spoj 370 
směr Kralupy n/Vlt. 
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- Na žádost řidičů autobusů pan Kněž umístí světlo do zadní 
části budovy pronajatých garáží. 
 

- Těžba dřeva na skalech bude povolena pouze na polom, jsou 
zde uřezané kmeny nepatřičným způsobem a zanechaný nepořádek 
po kácení. 
 

- Do krizového štábu obce byli jmenováni všichni členové 
zastupitelstva. 
 

- Obecní úřad děkuje sponzorům, kteří věnovali peněžité i 
věcné dary na dětský karneval. Jsou jimi p.Jan Fröhlich, p.Ja-
roslava Zrůbecká, p.Martin Plaček. 
 

- Dne 9. 3 2010 od 10.00 hodin proběhne na OÚ jednání zástupců 
firmy Envipour s provozovatelem čistírny odpadních vod VAK 
Zápy. 
 

- Pan Libor Lysák zve na zahájení letošní sezony koncertem 
skupiny Diamond cats. Zahájení se uskuteční 1. 5. 2010 od 14. 
hodin na Statku Leonard. Vstupenky je možné si rezervovat na 
webových stránkách penzionu. 
 
Na popud VAKu Zápy žádá Obecní úřad občany o co nejrychlejší 
odevzdání vyplněného tiskopisu smlouvy, týkajícího se vodného 
a stočného. 
 
 
 
 
 
 
 
Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno ve 20.10 hodin. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Příloha: usnesení č. 1 – rozhodnutí zastupitelstva ze dne 
3.3.2010 
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U S N E S E N Í 
 
Č. 1/2010 z veřejného zasedání zastupitelstva obce Veliká Ves 
konaného dne 3. března 2010 v 18.40 hodin na obecním úřadě 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
 

1. Program jednání zastupitelstva 
2. Rozpočtové opatření č. 3/2009 
3. Podání žádosti o dotaci na opravu místních komunikací  ve 

stejné výši, jako v loňském roce a spolufinancování této 
akce 

 
Zastupitelstvo obce neschvaluje:  
 

4. Vybudování sportovního a rekreačního areálu v k.ú. Veliká 
Ves 

 
Zastupitelstvo bere na vědomí: 
 

5. Vypracovaný odborný posudek stávajícího objektu bývalé 
Základní školy, jeho varianty a závěr. 

6. Žádost Ministerstva vnitra o vyjádření k dopisu p. Zdeňka 
Kněže. 

7. Záměr „V410 Výškov – Čechy Střed – zvýšení přenosové 
schopnosti vedení 400kV“. S výstavbou zastupitelé souhlasí. 

8. Umístění světla do objektu autobusových garáží.  
9. Omezení těžby dřeva na skalech pouze na polom. 
10. Zvolení krizového štábu. 
 
 
Zapsala: Lenka Kučerová  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
  Ing.Václav Hanykýř                       Lenka Kučerová 
    starosta obce                       místostarostka obce 


